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Dagsorden og referat. 

Torsdag den 2. oktober 2024 

Tilstede: Anker, René, Camilla, Skytte, Kasper, og Anette 

Afbud: Lisbeth 

1. Økonomi – fremskrivning af budget (forecast) Kasper og Skytte 

2. FCK- samarbejde status møde med KK 

3. Status fra børne og ungdomsafdelingen. Herunder status på keepertræning 

4. Strategidag den 3. november – drøfte oplæg og skrive indkaldelse 

5. evt. 

6. næste bestyrelsesmøde. 

Ad. 1. 

 

Kasper og Skytte har udarbejdet en forecast på budgettet. Gennemgang af dette på mødet. Vi 

lægger et budget for 2025. Lige nu står vi med et lille underskud i 2024. Tallet bliver større, da 

vi har medlemmer som er i restance. Kasper foreslår at vi laver en kort gennemgang af 

budgettet ved hvert bestyrelsesmøde. Vi skal regnskabsforklare hvorfor vi har underskud på 

kontingent betaling. 

Ad. 2. 

 

Vi har endnu ikke fået behandlet vores ansøgning om brugen af Lønstrupgård lokalet.  

Manglende tilmelding til efterårscampen fra FCK, da udmeldingen kom sent. Nogle mener at 

800 kr. er for meget for to dage. 

Ad. 3 

 

Vi skal have udmeldt en banefordeling. Anker har forsøgt at optimere planen så meget som 

muligt. Anette spørger FF om de vil skifte fra onsdag til torsdag for at opnå bedre plads. Anker 

melder planen ud snarest. 

Ad. 4 

 

Idrætsforeninger bliver mere og mere professionaliseret – hvordan griber vi det an? Hæver 

kontingentet med 20 til 25 %. Hvordan kan vi generere flere frivillige? Anette og Camilla laver 

et oplæg til dagen. Anette sender en invitation ud til alle medlemmer – overskrift som øverst. 

disponering af klubbens midler. Alle byder ind med bullets og overskrift til invitationen senest 

den 3. oktober 

Ad. 5 

 

Allan og Skytte laver en plan for hvordan man kan være sponsor for et hold – spillesæt bliver 

uden personlige navn på trøjerne. Pigerne vokser og spillesæt bør gå videre til yngre årgange.  

Skytte og Maria har møde med Adidas i morgen. Vi skal tage stilling til hvilken leverandør vi 

skal samarbejde med i det nye år.  

DBU møde i denne uge – der blev talt om bøder – hvordan arbejder man med klubber som 

vinder for stort – skal de have deres egne række. Der er behov for at definere hvad er række 

A; B; C osv. DBU har udbudt vinterbold.  

René står for tilmelding til vinterbold og indhenter informationer fra trænerne. 
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Julefrokost den 9. december for alle trænere og frivillige 18.00 til 21.00.  

Ad. 6 

 

Næste møde den 4. november kl. 19.00 til 21.00  

Ad. 7 

 

 

Ad. 8 

 

 

 

 


